

IV. New Guinea

1783 (XX). Petition from Mr. Yan Kam Wing (T/PET.8/10)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Yan Kam Wing concerning New Guinea in consultation with Australia as the Administering Authority concerned,⁷³

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statement of its special representative;

2. *Expresses the hope* that the Administering Authority will expedite its consideration of the petitioner's request and that it will take a favourable view of it.

*829th meeting,
1 July 1957.*

1784 (XX). Petition from the New Guinea Chinese Association (T/PET.8/11)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from the New Guinea Chinese Association concerning New Guinea in consultation with Australia as the Administering Authority concerned,⁷⁴

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority, in particular to the fact that all aspects of the immigration policy are kept constantly under review so that it will always conform with the needs and interests of the Territory as a whole;

2. *Expresses the hope* that as a result of this review the Administering Authority will find it possible, taking into account the best interests of the Territory as a whole, to take a favourable decision on the petitioner's request.

*829th meeting,
1 July 1957.*

⁷³ See T/PET.5/10, T/OBS.8/4, T/L.782.

⁷⁴ See T/PET.8/11, T/OBS.8/4, T/L.782.

IV. Nouvelle-Guinée

1783 (XX). Pétition de M. Yan Kam Wing (T/PET.8/10)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Australie, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Yan Kam Wing concernant la Nouvelle-Guinée⁷³,

1. *Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial;

2. *Exprime l'espoir* que l'Autorité administrante accélérera l'examen de la requête du pétitionnaire et qu'elle l'examinera avec bienveillance.

*829ème séance,
1er juillet 1957.*

1784 (XX). Pétition de la New Guinea Chinese Association (T/PET.8/11)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Australie, Autorité administrante intéressée, la pétition de la New Guinea Chinese Association concernant la Nouvelle-Guinée⁷⁴,

1. *Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante, d'où il ressort notamment que tous les aspects de la politique d'immigration font l'objet d'un examen constant de façon que cette politique réponde toujours aux besoins et aux intérêts du Territoire dans son ensemble;

2. *Exprime l'espoir* qu'à la suite de cet examen, l'Autorité administrante estimera possible, compte tenu de l'intérêt le meilleur du Territoire dans son ensemble, de donner une suite favorable à la requête du pétitionnaire.

*829ème séance,
1er juillet 1957.*

⁷³ Voir T/PET.8/10, T/OBS.8/4, T/L.782.

⁷⁴ Voir T/PET.8/11, T/OBS.8/4, T/L.782.